
Óriási megtiszteltetés volt számomra, hogy a Nem-
zetközi Betonszövetség választott elnökeként szolgálhattam 2011-
2012 években, amit alelnöki tisztség előzött meg 2009-2010-ben, és 
leköszönő elnöki tisztség követett 2013-2014-ben, vagyis épp most fe-
jeződött be a 6 éves periódus. Nagyon izgalmas volt számomra egy 
világszervezet munkájának minden részletébe betekinteni.

Elnökké választásom főként azért volt öröm számom-
ra, mert úgy éreztem, hogy ebben nem csak az én sikerem van benne, 
hanem az egész magyar mérnök társadalom nemzetközi elismerését is 
jelentette egyúttal, ami rajtam keresztül valósulhatott meg. 

Ebből az időszakból felejthetetlen számomra a sok  
szakmai kihíváson túlmenően az a változatosság, ami 5 kontinens 
mérnökeivel való kapcsolattartást jelentett.

Gyere el, ilyet máshol nem hallasz! :)
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